
 
 
 
Verslag ALV van de Verenigde Ondernemers Reeuwijk-Dorp en Tempel op donderdag 21 

november 2019 in de Old Holland House bij Vergeer Holland 

Aanwezig zijn: Wout Slappendel, Jan Dingemanse, Jan Dirk van Bennekum Marc de Groot, 

Martijn Slappendel, Lucia Hoogeveen, J.M. van der Bas, Jorinda van der Werf, W. Mastop, 

Jeroen van Leeuwen, Eef Verkleij, Diederik Vergeer, Gerda Kastelein (notuliste) 

Afmelding ontvangen van: Marcel Mathot 

 

1. Opening door Diederik Vergeer – voorzitter van VORT  

Diederik opent de vergadering om 20.11 uur. Er zijn geen opmerkingen op het verslag van 

vorig jaar, de notulen worden daarom ongewijzigd vastgesteld.  

 

2. Financiële positie VORT en uitgevoerde ondersteuning aan lokale verenigingen en 

doelen 

 
 

Ondersteuning aan lokale goede doelen 2019: 

(30% van de inkomsten gaan naar goede doelen) 

Hervormde Gemeente – geluidsinstallatie afgerond   € 2066,11 

Oranjecomité – afgerond (jaarlijks terugkomend)    €   250,00  

Sinterklaascomité – afgerond  (jaarlijks terugkomend)   €   500,00 

RK Kerk – geluidinstallatie - wordt voor momenteel uitgevoerd  € 4501,75   

          € 7317,86 

Het bestuur wordt gedechargeerd. 

 

3. Lopende projecten: 

 Glasvezelnetwerk 

Door o.a. een chronisch gebrek aan uitvoerend personeel vanwege de grote vraag naar 

glasvezel, verlopen de werkzaamheden trager dan gepland. Het goede nieuws is dat we 

veel goedkoper uit zijn dan in omliggende gemeenten(waar men € 1850,- per aansluiting 

betaalt). De planning voor buitengebied Reeuwijk-Dorp is nu als volgt:  

- Randenburgseweg, Kwekerspad, Berkenbroek, Nieuweweg: de aansluitingen op deze 

wegen zijn op een paar individuele gevallen afgerond.  

- Oud Reeuwijkseweg: het maken van de huisaansluitingen wordt op 2 december 

gestart en als het goed is dit jaar afgerond.  

- Schinkeldijk, Tempeldijk: al het graaf- en boorwerk is klaar. De huisaansluitingen 

worden direct na de Oud Reeuwijkseweg gemaakt. De planning is dat we daar dan aan het 

einde van het jaar een groot gedeelte van hebben gedaan en afronden in januari.  

- Zijdeweg: hier is het graafwerk gedaan, maar moeten de boringen/boogzinkers nog 

worden gemaakt. Dat heeft een lange doorlooptijd. De verwachting is dat de 

Financiële positie VORT per 21-11-2019 

Inkomsten Uitgaven

Saldo op 21-11-2018 3.272,65€     

Toewijzing 2019 17.184,00€   

20.456,65€   

Oprichting VORT - nagekomen kosten (notaris) 482,65€          

REKAM 23-01-2019 - laatste factuur van drie termijnen 13.223,14€     

Koningsdag 2019 sponsoring 250,00€          

Secretariaat VORT 751,57€          

Speelgoed Sinterklaascomité 510,55€          

Geluidsinstallatie Herv. Gemeente 2.066,10€       

17.284,01€     

Saldo nog te besteden per 21-11-2019 3.172,64€     

Toewijzing 2020 17.184,00€   ±

Toewijzing 2021 17.184,00€   ±



 
 
 
boringen/boogzinkers in december worden gemaakt. In januari kunnen we dan de 

woningen over gaan nemen en eind januari/begin februari afronden.  

- Warmoeskade:  het netwerk zal volgens planning in februari worden aangelegd en in 

maart worden aangesloten.  

- Middelburgseweg Boskoop: het netwerk zal volgens planning in februari worden 

aangelegd en in maart worden aangesloten.  

- Middelburgseweg Reeuwijk, Kaagjesland en Kerkweg: de graafwerkzaamheden zijn in 

volle gang en zullen dit jaar klaar zijn. De boringen en boogzinkers kunnen echter pas in 

januari worden gemaakt. In februari kunnen we dan de woningen over gaan nemen.  

-  Middelburgseweg Waddinxveen: het netwerk zal volgens planning in maart worden 

aangelegd en in april worden aangesloten. 

Opgemerkt wordt dat de boerderij van Niesing in bovenstaande planning niet is 

meegenomen. Van der Bas heeft erg veel problemen met het internet en krijgt het advies 

contact op te nemen met Rekam.   

 

 Camerabewaking – presentatie ProRec 

Het dagelijks bestuur is in gesprek met ProRec t.b.v. een offerte voor camera’s op de 9 

toegangswegen rondom Reeuwijk-Dorp en Tempel. Het bedrijf heeft camera’s geplaatst in 

Reeuwijk-Brug en op de industrieterreinen in Bodegraven en zouden vanavond een 

presentatie geven. Ze zien ervan af vanwege negatieve ervaringen betreffende 

vergunningverlening voor het plaatsen van camera’s op openbare toegangswegen waar, in 

verhouding, zeer weinig bedrijfs- bestemmingsverkeer rijdt. Diederik heeft daarop contact 

gezocht met de burgemeester die geen pasklaar antwoord heeft en er op terugkomt.  

De vraag is nu of we e.e.a. moeten doorzetten, veel bedrijven hebben immers zelf al 

camera’s. Dit offertetraject zou puur voor de toegangswegen zijn. Eef kaart aan dat, volgens 

het AD, in Boskoop ook camera’s op openbare grond staan die zwaar verkeer registreert en 

dat dit een preventieve werking heeft.  

Jan Dirk van Bennekum vertelt dat op Zoutman camera’s aan panden zijn geplaatst die op 

de openbare weg zijn gericht. Dit moet inderdaad bij de gemeente aangevraagd worden, 

maar is in de gemeentelijke AVP meegenomen en daarom wel degelijk mogelijk. Zoutman 

heeft een contract met de BBD die de beelden opslaat en alléén de politie kan ze opvragen 

áls er aangifte wordt gedaan. Kentekens mogen niet opgeslagen worden, maar als de BBD 

een verdacht kenteken herkent dan wordt deze auto gevolgd. Alle straten zijn nu gedekt en 

het is er nu voor 90% veilig, in het verleden was dit 60%. Het onderhoud aan de camera’s valt 

erg mee en bovendien gaan ze langer mee. Ze worden steeds goedkoper en beter.  

 

Mocht VORT toch overgaan tot plaatsing van camera’s dan moet rekening worden 

gehouden met onderhoudskosten die stevig op het budget drukken. Verder moet iedere 

bewoner privaat toestemming moet geven voor de komst van de camera’s.  

Een mogelijkheid om te beginnen is het ophangen van camera’s bij de oprit van de grotere 

bedrijven, dan pak je een deel van de weg mee. Verder kunnen we een aanvraag voor de 

B-wegen doen bij het Gemeentebrede Fonds. Volgend jaar weten we ook of Ons Fonds 

doorgaat en kunnen we het plan uitwerken.  

 

 Wegbewijzering en zwaar verkeer in en rond Reeuwijk-Dorp 

Jorinda vertelt dat zij en een klein comité al twee jaar met dit onderwerp bezig zijn. Er is een 

verkeersanalyse geschreven om zwaar verkeer in goede banen te leiden en schoolkinderen 

veilig naar school te laten gaan. De borden zijn toen besproken met de gemeente, daarna is 

(zelfs na herhaling) niets meer vernomen. Jorinda stelt voor om dan maar zelf de borden te 

laten maken en te plaatsen om zwaar verkeer richting de A12 te sturen. De wegen moeten 

onaantrekkelijker worden om er hard te rijden.  

 

- Camera tegen illegaal zwaar verkeer in Boskoop 

Boskoop heeft de overtreders in beeld door de kentekenregistratie, zij krijgen een 

waarschuwing.  

 



 
 
 

 Beter Bereikbaar Gouwe (BBG) 

De provincie heeft zich tot doel gesteld om verkeers- en bereikbaarheidsknelpunten in de 

kernen Boskoop, Hazerswoude en Waddinxveen op te lossen. De problemen in het gebied 

hangen nauw samen, want als er een file is, worden er alternatieve routes gezocht. De 

provincie heeft daarom met genoemde gemeentes en het waterschap de handen ineen 

geslagen en een zgn. BAG-overleg (BAG=Bestuurlijk Afstem Groep) opgericht. In 2018 

ontwikkelden zij een gebiedsvisie over wegverkeer, maar ook over scheepvaart, 

recreatievaart, fietsers en openbaar vervoer. Daarbij zijn enkele scenario’s opgesteld die 

gunstig waren voor de westkant van de Gouwe, maar onze kant waren ze vergeten. Dit zou 

als gevolg hebben dat het o.a. op de Middelburgseweg aanzienlijk drukker zou worden. 

Sinds begin dit jaar zijn daarom wethouder Inge Nieuwenhuizen en Sander van Alten als 

officieel gesprekspartner namens onze gemeente betrokken bij de plannen. Daarnaast zijn 

reacties vanuit bewoners aan de Middelburgseweg, het Dorpsteam, het OPBR, de Raad van 

Handel en Industrie en Diensten en VORT verzonden naar de provincie. Daarin zijn 

alternatieven aangegeven, zoals de Bodegraven-boog, de parallelbaan van Woerden naar 

Waarder doortrekken naar de Amaliabrug in Gouda en snelfietsroutes. Gisteren heeft er 

wederom een BAG-overleg plaatsgevonden. Of de W19 en W15 worden geschrapt is niet 

bekend, maar het plan waarvan iedereen op tilt raakte, lijkt stap-voor-stap vooruit te gaan. 

De 26e horen we meer. Mocht de maatregel – het verkeer omleiden via de 

Middelburgseweg – er nog steeds in staan dan spreekt VORT op 4 december a.s. in bij de 

gemeente. Op 9 december a.s. volgen er werksessies met groepen. De gemeente gaat 

contact zoeken met alle belangengroepen. Positief is dat de gemeente goed in het verhaal 

zit en de Bodegraven-boog gebruikt als pressiemiddel. Alles hangt en staat met die 

Bodegraven-boog, bovendien staat ook een aansluiting vanuit Broekvelden op de Oostelijke 

Randweg langs A12 richting Nieuwerbrug hoog op de lijst om Broekvelden van 

verkeersdrukte te ontlasten.  

 

 Sponsoring van lokale verenigingen en doelen 

Sinterklaas en Oranjecomité zijn terugkerend, verder zijn er nog geen nieuwe aanvragen. 

 

4. Ons Fonds – evt. verlenging – evaluatie  

Jan Dirk van Bennekum is als contactpersoon van de trekkingsgebieden verbonden aan Ons 

Fonds. Hij verzorgt de communicatie met de 12 trekkingsgebieden, is gesprekspartner van de 

wethouder en Sander van Alten en vertegenwoordigt de plannen van de trekkingsgebieden 

bij de gemeenteraad. Er zijn ongeveer 42 gemeentes in Nederland met een 

Ondernemersfonds. Sinds de oprichting van het Landelijk Platform Ondernemersfondsen een 

half jaar geleden, zijn er ca. 20 fondsen lid. 

 

In 2020 volgt, na een periode van 5 jaar, een heroverweging van Ons Fonds bij de 

gemeenteraad. Die 5 jaar blijven lastig met langlopende projecten als camerabewaking. Als 

uit de evaluatie blijkt dat Ons Fonds moet stoppen dan wordt een afbouwperiode ingelast. 

De meeste trekkingsgebieden zouden in problemen komen als het fonds niet door zou gaan. 

Ons Fonds kaart daarom bij de gemeente aan om het fonds sowieso voor onbeperkte tijd 

door te zetten met om de zoveel jaar een evaluatie.  

 

Op 8 januari a.s. is er bij de gemeente een presentatie hoe e.e.a. draait en wat het succes is 

van Ons Fonds. Agrariërs doen nu nog niet mee, maar mogelijk in de toekomst wel omdat 

velen van hen er steeds positiever in staan door o.a. de komst van glasvezel. Het OPBR is met 

hen in gesprek.  

In 2021 zit er (in totaal) 8 jaar Ons Fonds op, de ervaring is er ondertussen. De gebieden 

bepalen zelf waar ze het geld aan uitgeven, Ons Fonds beslist niks en heeft een 

controlerende functie of de besteding van het geld naar democratisch besluit wordt 

besteed. Gebieden hebben 3 jaar de tijd om geld te besteden of om een besteding te 

vinden met een onderbouwde offerte. Is er in het 4e jaar nog steeds niets besteed dan 

vervalt het eerste jaar van het niet bestede geld naar het Gemeentebrede Fonds (GBF). Het 

GBF is er voor gebiedsoverstrekkende projecten waar ook het OPBR onder valt. Het geld 



 
 
 
gaat absoluut níet terug naar de gemeente. Iedereen met een goed onderbouwd plan kan 

financiering voor een project aanvragen. 

Komend jaar zal een evaluatiecommissie de trekkingsgebieden bezoeken en vragen hoe ze 

tegenover een vervolg van Ons Fonds staan. 

Geld in het GBF blijft staan en vervalt niet. 6% van het budget van de trekkingsgebieden 

gaat naar de Stichting Ons Fonds en sinds 2017 gaat 15% naar GBF, plus het geld wat na 3 

jaar niet is besteed. De gemeente zelf draagt ook bij aan het GBF via de opslag op de woz-

bijdrage van het gemeentelijk onroerend goed.  

 

Eef vraagt Jan Dirk of hij in het landelijk overleg info over bestedingen van vergelijkbare 

gebieden als VORT kan opvragen. De vraag is namelijk hoe VORT het geld verder gaat 

besteden. Jan Dirk oppert dat bijv. een collectief initiatief als zonnepanelen een goed plan 

kan zijn en ook de camera´s. Procedures lijken hier langer te duren dan elders, maar men kan 

ook op eigen terrein camera´s plaatsen en dit vanuit het collectieve belang bij de vereniging 

neerleggen. Geconcludeerd wordt dat als de agrariërs meedoen je een aaneengesloten 

gebied van eigenaren hebt en een veel groter platform. In veel andere gemeenten zoals in 

Friesland doen agrariërs mee. Jan Dirk vraagt na waaraan zij hun geld besteden. 

 

Helaas heeft Ons Fonds geen inzage in de adressen, dit heeft met de AVG te maken. Bij 

andere gemeenten is die inzage er soms wel, waarbij een verwerkingsovereenkomst wordt 

opgemaakt voor eenmalig gebruik. Ons Fonds blijft dit onder de aandacht brengen bij de 

gemeente. 

 

5. W.v.t.t.k. / rondvraag 

Er zijn geen vragen. 

 

6. Sluiting 

Diederik sluit de vergadering om 21.54 uur en nodigt een ieder uit voor een drankje aan de 

bar. 

 


